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 Protokół nr 47/2015 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 29 grudnia 2015 r. 

 

 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/. Rozszerzono porządek posiedzenia o następujący punkt: 

 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na ułożenie kabla 

energetycznego w Pacółtowie. 

 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on 

załącznik nr 2.        

 

/Pan Starosta opuścił posiedzenie Zarządu, prowadzenie obrad przejęła pani Wicestarosta/ 

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych „Powiatowego Programu Działań na 

Rzecz Osób Niepełnosprawnych na lata 2016-2020”. 

/na posiedzenie weszła pani Urszula Łydzińska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie/ 

 

Pani Łydzińska poinformowała, że program na rzecz osób niepełnosprawnych będzie 

poddany konsultacjom społecznym, które planuje się w terminie od 30.12.2015r. do 

15.01.2016r. Pani Łydzińska omówiła najważniejsze zagadnienia w/w programu. 

Poinformowała, że zmieniono okres obowiązywania programu tj. od 2016-2020. 

 

Program działań na rzecz osób niepełnosprawnych na lata 2016 – 2020 w powiecie 

nowomiejskim stanowi załącznik nr 3. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, A. Stajszczak,                        

B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie powołania zespołu ds. opracowania „Powiatowego Programu Działań na Rzecz 

Osób Niepełnosprawnych na lata 2016-2020”. 

 

Zarząd powołał zespół ds. opracowania w/w programu, w skład którego weszli:  

1. Koordynator Zespołu: Urszula Łydzińska – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Nowym Mieście Lubawskim 

2. Członkowie Zespołu: 

1) Karina Leliwa – Kierownik Warsztatu Terapii Zajęciowej w Nowym Mieście 

Lubawskim, 



 

 

2 

2) Bożena Maciejewska – Dyrektor Powiatowego Centrum Rozwoju Edukacji w Nowym 

Mieście Lubawskim, 

3) Ewa Murawska-Czarnecka  - pracownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 

Nowym Mieście Lubawskim, 

4) Krzysztof Piechocki – Kierownik Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy 

w Nowym Mieście Lubawskim, 

5) Anna Przyborowska - pracownik Powiatowego Urzędu Pracy w Nowym Mieście 

Lubawskim. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, A. Stajszczak,                       

B. Grzywacz, B. Kurowski. 
 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem z kontroli 

przeprowadzonej w Domu Dziecka w Pacółtowie. 

 

/na posiedzenie wszedł pan Starosta i przejął prowadzenie obrad/ 

 

Pani Łydzińska poinformowała, że razem z panią Barbarą Grzywacz przeprowadziła kontrolę 

w Domu Dziecka w Pacółtowie. Dodała, że zakres kontroli obejmował bieżącą działalność 

jednostki ze szczególnym zwróceniem uwagi na usamodzielnienie wychowanków placówki 

opiekuńczo-wychowawczej oraz faktyczne wykorzystanie mieszkania chronionego. 

Szczegółowo omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 4. Stwierdziła, że z 

uwagi na trudności występujące w procesie wychowawczym, w tym również związane z 

przygotowaniem wychowanków do samodzielności, wskazane byłoby dostosowanie godzin 

pracy psychologa i pedagoga do w/w potrzeb, a także należałoby rozważyć zatrudnienie 

specjalisty do pracy z dziećmi i trudną młodzieżą. Pani Łydzińska poinformowała, że nie 

może wydawać zaleceń pokontrolnych, ponieważ leży do w kompetencji Zarządu Powiatu i 

Starosty. Zasugerowała, żeby przed wydaniem zaleceń pokontrolnych spotkać się z panią 

Wojnarowicz – dyrektor Domu Dziecka. 

Pan Starosta przychylił się do sugestii pani Łydzińskiej.  

 

/pani U. Łydzińska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

/na posiedzenie wszedł pan Ryszard Kłosowski – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych z/s w 

Kurzętniku/ 

 

Pan Kłosowski poinformował, że wpłynął wniosek z gminy Kurzętnik, stanowiący złącznik   

nr 5, w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. Dodał, że Zarząd podejmował 

już uchwałę w tej kwestii w sierpniu 2015r. Poinformował, że konsultował się w tej sprawie z 

radcą prawnym, który stwierdził, iż ma być podjęta uchwała w przedmiotowej sprawie. Pan 

Kłosowski poinformował, że uchwała Zarządu Nr 27/126/2015 z 13 sierpnia 2015r. traci moc. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, A. Stajszczak,                       

B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

/pan R. Kłosowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 
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Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia aneksu nr 6 do arkusza organizacji roku szkolnego 2015/2016 w 

Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku, dla którego organem prowadzącym jest 

Powiat Nowomiejski. 

/na posiedzenie wszedł pan Andrzej Korecki – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 

Promocji/ 

 

Pan Korecki poinformował, że aneks nr 6 jest związany z przyznaniem indywidualnego 

nauczania uczniowi III klasy technikum cyfrowych procesów graficznych.  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, A. Stajszczak, 

B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

/pan A. Korecki opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych oraz opiniowania projektu „Planu 

zrównoważonego rozwoju publicznego transportu zbiorowego dla Powiatu 

Nowomiejskiego”. 

/na posiedzenie wszedł pan Wojciech Bober – inspektor w Wydziale Komunikacji i Transportu/ 

 

Pan Bober poinformował, że Plan transportowy będzie poddany konsultacjom społecznym w 

terminie od 31.12.2015r. do 21.01.2016r. Dodał, że na podstawie ustawy o publicznym 

transporcie zbiorowym od stycznia 2017r. powiat jest zobowiązany do wprowadzenia nowych 

zasad dotyczących organizacji transportu publicznego. Nadmienił, że spotkanie z Radą 

Organizacji Pozarządowych odbędzie się w dniu 12.01.2016r. 

 

Plan zrównoważonego rozwoju publicznego transportu zbiorowego dla powiatu 

nowomiejskiego /Plan transportowy/ stanowi załącznik nr 6. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, A. Stajszczak, 

B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

/pani W. Bober opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie uzgodnienia projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części wsi Słupnica, gmina Biskupiec. 

/na posiedzenie wszedł pan Andrzej Samsel – naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa/ 

 

Pan Samsel poinformował, że w wyniku analizy dokumentacji poprzedzonej zasięgnięciem 

opinii Wydziału Środowiska i Rolnictwa nie składa uwag do uchwały w przedmiotowej 

sprawie.  

  

Wniosek gminy Biskupiec stanowi załącznik nr 7. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, A. Stajszczak, 

B. Grzywacz, B. Kurowski. 

/pan A. Samsel opuścił posiedzenie Zarządu/ 
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Ósmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją dotyczącą 

przyjęcia osoby do Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie. 

 

Informacja stanowi załącznik nr 8. 

 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na ułożenie kabla energetycznego w Pacółtowie. 

/na posiedzenie wszedł pan Wojciech Umiński – inspektor w Wydziale Inwestycji, Mienia i 

Spraw Gospodarczych/ 

 

Pan Umiński poinformował, że wpłynął wniosek firmy Energia-Operator S.A., stanowiący 

załącznik nr 9, w sprawie ułożenia kabla niskiego napięcia na działkach stanowiących 

własność powiatu w celu przełożenia kabla energetycznego poza przebudowaną drogę 

gminną. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, A. Stajszczak, 

B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

/pan W. Umiński opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Pani Skarbnik poinformowała, że wpłynął wniosek pana Jacka Drozdowskiego – Komendanta 

Powiatowego Policji w Nowym Mieście Lubawskim, stanowiący załącznik nr 10, w sprawie 

zmiany przeznaczenia zabezpieczonych środków z Funduszu Wsparcia Policji w wysokości 

10 754,38 zł na zakup samochodu służbowego. Ponadto KPP wnioskuje o przeznaczenie 

kwoty w wysokości 2 245,62 zł na zakup wyposażenia w postaci laptopa wraz z przetwornicą. 

  

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, A. 

Stajszczak, B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

Ponadto pani Skarbnik poinformowała, że wpłynęło rozliczenie z Urzędu Marszałkowskiego, 

stanowiące załącznik nr 11, w sprawie dofinansowania konferencji pn. „Kształtowanie oferty 

turystycznej regionu Warmii i Mazur”. Niewykorzystana część dotacji w wysokości      

1079,79 zł zostanie przekazana na rachunek bankowy powiatu. 

Pani Skarbnik poinformowała, że w dniu dzisiejszym została wykonana inwentaryzacja 

Przychodni „Nad Jesionką” w Lubawie, został przeprowadzony spis z natury. Dodała, że 

dokumentacja z inwentaryzacji będzie znajdowała się w Wydziale Oświaty, Kultury i 

Promocji. 

 

 

 

                                                                                                    Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                              Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                                                        


